
                                               Protokół Nr IV/2019 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej 18 stycznia 2019 r. w Urzędzie Gminy  

w Skrwilnie. 

 

 

 Sesję otworzyła przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska, która 

przywitał radnych i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych ,nieobecny radny Jacek Tyburski. Rada może 

podejmować prawomocne uchwały. 

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu 

listy obecności. 

Rada w obecności 14 radnych, głosowaniem imiennym,   jednogłośnie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do zaproponowanego przez przewodniczącą porządku 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1.     Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2018 . 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 . 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023 . 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

6. Sprawozdanie wójta z okresu między sesjami. 

7. Wnioski i zapytania 

8. Zakończenie obrad. 

        

Ad. 2. 

Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały dot. proponowanych zmian w budżecie gminy na 2019 r. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 



Przewodnicząca  rady odczytała projekt uchwały.  Rada w obecności 14 

radnych, głosowaniem imiennym  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IV/25/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2019 r. Uchwała  oraz 

imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 i 4. 

Kierownik GOPS Zofia Malanowska omówiła projektu uchwał związane z 

rządowym programem” Posiłek w Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 

2023 . Nikt z radnych nie zabrał głosu w sprawie tych projektów uchwał. 

Przewodnicząca odczytała pierwszy projekt uchwały. Rada w obecności 14 

radnych, w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IV/26/19  

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019 – 2023 .Uchwała oraz imienny wykaz głosowania stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca odczytała kolejny projekt uchwały . Rada w obecności 14 

radnych, głosowaniem imiennym, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IV/27/19 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia 

nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023 . Uchwała oraz imienny wykaz 

głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił wójt. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Rada w obecności 14 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr IV/28/19 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej. Uchwała 

oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.6. 

Wójt złożył informacje z działalności za okres między sesjami.  

Poinformował o pracach dotyczących; przetargu na drogę Skrwilno- Szucie -

Skudzawy, zagospodarowaniu przestrzeni publicznej w Skrwilnie, strefach 

rekreacyjnych, budowę kolejnego odcinka drogi w Skudzawach. Powiedział , że 

przy realizacji inwestycji drogowych wszystkie zjazdy będą wykonane z asfaltu. 

Następnie mówił o: 

- zakończona jest przestrzeń aktywności przy rzece Skrwa, ale rozliczenie 

przedłużono do miesiąca czerwca br. . My jesteśmy przygotowani i wysłaliśmy 

dokumenty rozliczeniowe . Czekamy na płatności. 

- ustalono z sołtysami harmonogram zebrań wiejskich , na których będą wybrani 

sołtysi i rady sołeckie. Wybory te są bardzo ważne i podczas nich należy wybrać 



prężne władze sołeckie, które w najbliższej przyszłości będą mogły zarządzać 

funduszem sołeckim, który powinien pojawić się najpóźniej w 

 2021 r. Społeczność wiejską należy uaktywnić i zrobić wszystko aby w 

zebraniach wiejskich wzięło udział jak najwięcej jej mieszkańców. 

- 31 stycznia będzie kontrola budynków z zadania termomodernizacji, po której 

uzyskamy zwrot środków, 

- zatwierdzony jest fundusz dróg samorządowych, my do tego programu 

przygotowujemy się od ubiegłego roku, czekamy na ogłoszenie konkursów. W 

pierwszej kolejności będzie to droga Mościska-Rak, do kolejnych również 

musimy wcześniej się przygotować. Dysponentem tego funduszu będą 

Wojewodowie, a dofinansowanie może być  do 80% inwestycji. 

W urzędzie odbyła się kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 

wypadła bardzo dobrze. Protokół z kontroli zawiera niespełna 2 ,5 strony, a w 

nim tylko  dwa punkty do uzupełnienia .  

Ad. 7. 

Radny Piotr Tatkowski  pytał, czy będą pieniądze na drogi gruntowe oraz kiedy 

będzie oddana do użytku dla uczniów sala gimnastyczna w Okalewie. 

Wójt odpowiedział, że fundusz dróg samorządowych, o którym mówił jest 

właśnie na takie drogi, żeby mogły skorzystać z niego gminy, które do tej pory 

nie mogły na nie skorzystać w poprzednich programach. 

Ad. 8. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknęła 

 IV sesję. 

 

   Protokolant:                                                 Przewodniczący Rady 

 

Danuta Szymańska                                          Marlena Sztyburska 

 


